Bluetooth wireless stereo headset User Guide

A8900

Thank you!

Thank you for choosing our Bluetooth Wireless Stereo Headset. Please read this guide carefully before use.

Check the Items

1. Headset body 2, USB charge cable 3, User Guide

Product Specification Bluctooth V5.1 Version of bluetooth: Hsp/hfp/a2dp/avrcp

Bluetooth protocol: Class II Transmission power: 10m Effective distance: About 4.5hours

*Working hours of the headset: Dc: +5.0±0.25V Charging input voltage: Charge time of the headset: About 2.0 hours FM frequency: 87.5-108MHz

*Note: Due to different pairing devices and using environment, the working hours of the headset are different.

1.Product Overview



1,0/>II): Long press three seconds is power on or off, short press during using is to Play or Pause Short press to answer the call; Long press to refuse the call: Press 2 times continuous to redial.

I◀◀/V-: In Bluetooth mode, Short press: Previous,

Long press: volume.

3 bbl /V+ · InRhietooth mode Short press: Next Long press: volume+;

4. Short pressict/v- and >1/v+ at the same time to switch functions: Bluetooth / TF Card / radio

2. Charge the Headset

This headset has an internal rechargeable battery. The battery must be fully

charged before you can start to use the headset.

1, Connect one end of the USB cable to the charger or the USB interface of the computer, and the other end to the charge interface of the headset.Red light on: charging.Red light off: charged fully. 2, Charge time: about 2.0hours

3. Pair the Headset with a Bluetooth Cell Phone or a Computer

First, please make sure the bluetooth function is available for the cell phone (or the Computer). Specific pairing procedures shall be different depending on different cell phones (or Computers). For detailed information please read the Cell Phone (or the Computer) User Guide concerning the pairing guidance of bluetooth devices.

The pairing procedures are as follow:

1, Keep the distance between the cell phone (or the computer) and the headset within 1m.

2, Make the headset enter into the pairing mode(please refer to the "pairing mode")

3, Active the bluetooth function of the cell phone(or the computer), to search for the bluetooth devices. After finishing the search, select "BT" in the device list displayed.

4, Press "yes" or "enter"key to confirm the sucessful pairing in accordance

with the hint of the cell phone(or the computer).

5, The blue light will continuous flash 2 times on each 5 seconds after Bluetooth connects successfully.

6,When you open your mobile phone of music player,you can listen to music, this product can control the next song and previous song by Bluetooth, play and pause, anser the phone and redial, etc.

4. LED light indicator

1. In Bluetooth mode, the blue light will be twinkle flash, when the headphone matches the phone successfully, the blue light will slow flashing when connection successfully.

2, In charging mode, the red light is on steadily when charging, when it is fully charged, the red light will be off.

5. FAQ

♦ Why the red light off at the beginning of charge?

----Please make sure the connection between charge device and the headset is good. If the headset is not used for a long time, the red light will be on after charging for about 30 minutes. How long is the operational distance between the headset and the pairing device? -----According to the bluetooth standard, the maximum controllable distance of ClassII type headset is 10m, but it is different due to specific environment and different pairing devices. Why does the cell phone fail to find the connection with the headset? ----If either of the headset and the cell phone is not in pairing mode, the phone couldnot find the

connection with the headset. Therefore, please make sure the headset and the cell is in pairing mode

Why does no sound come out from headset?

-Please confirm that whether the headset is under working state or not.

-----Please check that whether the volume of the headset is appropriate or not, and press "V+" key for adjustment. -Please check that whether the connection between the headset and the cell

phone is normal or not. Please make sure that the headset is within the controllable range or not.

♦ Why is the calling effect of the headset not good? ——Please check the local signal intensity of the cell phone.

-Please check that whether the headset is within the controllable range or not.

Why cannot remote control be realized for the headset during music playing?

This function requires the device paired with the headset supporting the Avrcp protocol.

Why the headset could not be swithced on?

-Please check if the battery is sufficient or not

6.Dos and Don'ts

♦ Keep the product dry. Do not store it in damp areas.

❖ Do not exposure the product to the sun or high temperature.

♦ Do not attempt to open the product, especially operated by non-professional person.

♦ Do not make the product fall down, shake the product violently, or strike the product with hard objects.

❖Do not use harsh chemicals or cleaner to clean the headset.

Do not use something sharp to scratch the surface of the product.

♦ Do not continuously charge the headset for over 10 hours to avoid affecting the service life.

蓝牙无线立体声耳机使用手册 A8900

感谢您使用我司为您提供的蓝牙无线立体声耳机,在您使用前,请详细阅读本手册。

物品清单

1、耳机主体 2、USB连接线 3、说明书

10 米

规格参数 蓝牙版本: 蓝牙协议:

发射功率:

有效距离:

耳机工作时间: 约 4.5 小时 Bluetooth V5.1 Dc: +5.0±0.25V Hsp/Hfp/A2dp/Avrcp 充电输入电压: 8120 AB Class II 耳机充电时间: 87.5-108MHz

FM 频率:

*说明:由于配对设备使用环境的不同,耳机的工作时间会有所不同。



1,0/▶Ⅱ】:长按3秒为开、关机,使用过程为播放、 暂停短按接听来电;

长按拒接接听连续按两下重播。

2. I◀◀/V-键: 蓝牙状态时短按上一曲,

长按音量减:

3, ▶►I/V+键: 蓝牙状态时短按下一曲, 长按音量加:

4.同时短按 I◀◀/V- 跟 ▶ I/V+切换功能: 蓝牙/TF卡/收音机

二、给耳机充电

耳机使用内置可充电电池,首次使用前需给电池充满电

1. 将 USB 线一端连接到充电器或者电脑的USB接口,另一端连接到耳机的充电接口。 红灯亮表示正在充电,红灯熄灭表示充电已完成。

2, 充电时间: 约2.0小时

三、与手机、电脑的蓝牙配对

首先请确保您的手机(或电脑)具备蓝牙功能并且是可用的。具体配对过程可能因手机 (或电脑)而异,详细情况请阅读您的手机(或电脑)说明书关于蓝牙设备配对的指引。 配对步骤加下,

- 1, 把手机(或电脑)与耳机的距离保持在1米以内:
- 2, 令耳机进入配对模式(参考"配对模式"):
- 3、开启手机(或电脑)蓝牙功能,搜索蓝牙设备。当搜索完毕后, 在显示的设备列表中选择"BT?

- 4, 根据提示选择"是"或"确认", 配对成功;
- 5. 当蓝牙连接成功后,蓝灯隔5秒停止闪烁。
- 6. 打开手机音乐播放器就可以播放音乐,本产品可以控制蓝牙上下曲及播放 暂停及通话接听, 重拨等功能。

四、提示灯说明

1, 蓝牙状态: 配对状态时蓝灯快闪, 配对成功后蓝灯慢闪; 2,充电状态: 充电时红灯长亮, 充电完成后红灯变暗或者灭掉

五、常见问题解答

1, 为什么充电时指示灯不亮?

请确保充电设备与耳机连接良好; 如果耳机长时间没有使用过,请连接上充电线充电约 30 分钟后,

2. 耳机和配对设备的可操作距离是多少米? 根据蓝牙标准,在无阻挡物的情况下,Class II型耳机的最大可控制距离为10米。但因具体的环境和配对设备的不同会有所差异。

3,为什么我的手机找不到耳机? 如果耳机或者手机不在配对状态,手机就搜索不到耳机。所以,请确保

耳机和手机都处于配对状态且在有效工作范围内。

4 为什么 耳机听不到声音? 请确认耳机处于工作状态:

请确认耳机的音量是否合适,请按音量 "V+":

请确认耳机是否和手机正常配对连接:

请确认耳机在正常工作范围内。

5, 为什么耳机通话效果不好?

请确认手机所在地区的信号强度;

请确认耳机是否在可控制范围之内。

6. 为什么播放音乐时, 耳机不能讲行远程控制?

此功能需要与耳机配对的设备支持 Avrcp 协议。

7, 为什么耳机无法开机?

请确认电量是否充足。

六、注意事项

◆保持产品干燥,请勿将产品放在潮湿的地方,以免影响产品性能。

◆不要将产品放在太阳下暴晒或温度过高的地方,高温会缩短电子 部件的使用寿命。

◆不要将产品放在过冷的地方,以免损坏内部电路板。

◆不要试图拆开产品,尤其是非专业人员,有可能会损坏产品。

◆不要跌落、强烈震动、用硬件撞击产品,以免损坏内部电路。

◆不要使用尖锐物体在产品表面上乱划动,以免损坏外壳。 ◆不要对耳机持续充电超过 10 小时,以免影响使用寿命。

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.